

RULES AND REGULATION

规则与条例

DON'Ts 不可进行



DOs 必要行为



General Guidelines

- Children 15 years and under must be accompanied by a legally responsible adult (18 years or older) at all times while enjoying the playground.
- For everyone's comfort, no food, drinks, snacks, chewing gum, or alcoholic beverages are permitted inside UFOREA.
- To ensure hygiene & safety, all children and adults are required to wear socks (or anti-slip socks) while in the play area.
- Please refrain from rough play for the safety and enjoyment of all guests.
- Pets are not permitted in UFOREA.
- Kindly remove shoes, jewelry, and sharp objects before entering the playground.
- UFOREA is not liable for any lost or misplaced items, so we encourage you to keep your belongings secure.

Appropriate Attire

- We ask that both children and adults wear appropriate, family-friendly clothing during their visit.
- Costumes or outfits that may frighten or cause discomfort to other guests are not allowed in the play zone.

Safety Guidelines

- Parents and guardians are kindly requested to ensure their children follow all safety rules during their visit.
- Children should wait for their turn on equipment and avoid pushing or shoving.
- Please use all equipment as intended (e.g., no climbing on slides, and avoid throwing artificial sand or balls outside designated areas).
- If you notice any damaged equipment, please inform our staff immediately.

Health and Hygiene

- For everyone's well-being, children who are unwell or have a contagious illness should not enter the play zone.
- Please sanitize your hands before entering the play area.
- We encourage parents to use the designated diaper-changing areas and maintain good hygiene practices.

Behavior and Conduct

- Aggressive or inappropriate behavior is not tolerated, and guests engaging in such behavior may be asked to leave.
- We expect respectful behavior towards other guests and staff at all times.
- Smoking, including electronic cigarettes and heated tobacco products, is strictly prohibited within UFOREA.
- Prolonged loitering in restrooms or changing areas is discouraged.
- Unauthorized performances, flyer distribution, or surveys are not permitted.
- Please refrain from taking photographs or videos in a way that may disturb other guests. UFOREA reserves the right to ask you to stop any photography or recording.
- Commercial photography or filming that could violate copyright laws is prohibited. UFOREA reserves the right to ask guests who do not comply with these guidelines to leave, without refund.

Liability

- UFOREA and its operators are not responsible for injuries or accidents that result from improper use of equipment or non-compliance with the rules.
- All guests use the facility at their own risk.

Staff Authority

- Our staff is dedicated to ensuring a safe and enjoyable environment for all guests. They have the authority to enforce the rules and may ask anyone to leave the play area if necessary.
- For everyone's safety, please follow all instructions given by our staff.
- UFOREA's media team may film daily and use footage that includes you for promotional purposes. By entering the venue, you consent to this and authorize us to use the footage.

Facility Use

- UFOREA is open for both general play and private events. All event bookings must adhere to the schedule and guidelines provided.
- Any decorations, food, or special equipment brought in for private events must receive prior approval from management.

Waivers

- All guardians are required to sign a liability waiver before entering the play area.

Emergency Procedures

- In case of an emergency, please follow the instructions provided by our staff and exit the facility safely.

一般守则

- 所有15岁及以下的儿童在游玩期间，必须由18岁或以上的法定监护人全程陪同。
- 为了大家的舒适与卫生，UFOREA内禁止携带食物、饮料、零食、口香糖或含酒精饮品。
- 为确保卫生与安全，所有儿童和成人进入游乐区时，必须穿上袜子或防滑袜。
- 请避免粗暴的玩耍行为，确保所有客人的安全与愉快体验。
- UFOREA内禁止携带宠物。
- 进入游乐区前，请脱掉鞋子、首饰及任何尖锐物品。
- UFOREA不对任何遗失或丢失的物品负责，建议您妥善保管个人物品。

着装要求

- 我们要求儿童及成人在访问期间穿着适合家庭环境的服装。
- 任何可能让其他客人感到恐惧或不舒适的服装不允许进入游乐区。

安全守则

- 家长和监护人应确保孩子遵守所有安全规则。
- 孩子应有序排队，避免推挤和抢占设备。
- 请按设备的用途正确使用（如：不要在滑梯上攀爬，避免将人工沙或球扔出指定区域）。
- 如发现任何设备损坏，请及时通知我们的工作人员。

健康与卫生

- 为确保大家的健康，患有传染病或身体不适的儿童请勿进入游乐区。
- 进入游乐区前请先消毒双手。
- 我们鼓励家长使用指定的换尿布区，并保持良好的卫生习惯。

行为规范

- UFOREA不容忍任何攻击性或不当行为，如有违反者可能会被要求离场。
- 请始终对其他客人和工作人员保持尊重。
- UFOREA内严禁吸烟，包括电子烟和加热烟草产品。
- 请勿长时间逗留于卫生间或更衣区。
- 未经授权的表演、派发传单或调查活动不被允许。
- 拍照或录像时，请避免打扰其他客人。UFOREA有权要求您停止任何干扰他人的拍摄活动。
- 禁止进行可能侵犯版权的商业拍摄或录像。UFOREA保留在不退还费用的情况下要求不遵守规定的客人离开的权利。

免责声明

- 因不当使用设备或违反规定而导致的任何伤害或事故，UFOREA及其运营方概不负责。
- 所有客人在设施内游玩需自行承担风险。

工作人员权限

- 我们的工作人员致力于为所有客人提供安全愉快的环境，他们有权执行规则，如有必要可要求任何人离开游乐区。
- 为确保大家的安全，请遵守工作人员的指示。
- UFOREA的媒体组可能会进行日常拍摄，并有可能将您入镜的影像用于宣传用途。进入场馆即表示您同意这一安排并授权我们使用相关影像。

设施使用

- UFOREA对公众开放，同时接受私人活动预订。所有活动预订必须遵守管理层提供的时间表和指导方针。
- 私人活动所携带的装饰、食品或特殊设备须事先获得管理层的批准。

责任豁免

- 所有监护人在进入游乐区前，需签署责任豁免声明。

紧急情况

- 如遇紧急情况，请遵循工作人员的指示，安全撤离设施。

Your entry indicates your pleasant agreement to our terms and conditions, helping us ensure that every visitor enjoys a safe and enjoyable experience.

您的入场即表示已愉快地同意我们的条款与细则，与我们一同确保每位游客都能享受安全愉快的体验。



uforea.net



hello@uforea.net



@uforea.net.pg



@uforea.net.pg